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Abstract (en)
The lamp includes the source mounted transversely w.r.t. the mirror axis. The headlamp for a motor vehicle comprises a light source (10) and a
mirror (20) and a cover glass. The light source is orientated transversely w.r.t. the optical axis of the mirror. The mirror includes at least one region
(Z) which is designed to generate images of the source, with an inclination which varies in a limited interval about a given inclination w.r.t. the
horizontal. An optical correction system is designed to position these images along the length of an inclined part of the a cut through the beam,
generated by the mirror. The inclination of this part corresponds to the given inclination of the images.

Abstract (fr)
Un projecteur de véhicule automobile comprend une source lumineuse (10), un miroir (20) et une glace (50), la source étant orientée
essentiellement transversalement à un axe optique du miroir. Selon l'invention, le miroir comprend, dans au moins une zone (Z) apte à engendrer
des images de la source présentant une inclinaison variant dans un intervalle limité autour d'une inclinaison donnée par rapport à l'horizontale, des
moyens de correction optique aptes à positionner lesdites images le long d'une partie inclinée (HC) d'une coupure du faisceau engendré par ledit
miroir (20), dont l'inclinaison correspond à ladite inclinaison donnée des images. Application aux projecteurs pour faisceau de croisement européen.
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